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Protokół nr XXVII/05

Podtytuł:
z XXVII sesji Rady Gminy Kroczyce w dniu 30 listopada 2005r. w godz. od 10.00 -12.30 w
Przedszkolu w Kroczycach.

XXVII sesję Rady Gminy Kroczyce otworzył Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce
Stanisław Cieślik.
Protokołowała - Irena Zaciera.
Radnych wg listy obecności -14.
Radny nieobecny usprawiedliwiony - Zdzisław Granat.
Ponadto  w  obradach  sesji  uczestniczyły  osoby  zaproszone  wg  listy  obecności
stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu oraz pracownicy Urzędu Gminy wg listy
obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu.
Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Wójta Gminy o pracy Wójta między sesjami.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2005r.
7. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych.
8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  obniżenia  kwoty  stanowiącej  średnią  cenę

sprzedaży  drewna  uzyskaną  przez  nadleśnictwa  za  pierwsze  trzy  kwartały
2005r.,  zarządzenia  poboru podatku leśnego od  osób fizycznych w drodze
inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za
inkaso.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia podatku rolnego od osób fizycznych w
drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso.

10.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wzorów  formularzy  informacji  i
deklaracji  podatkowych.

11.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Programu
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Inwestycyjnego  Gminy  Kroczyce.
12.Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Samorządowej Instytucji Kultury pod

nazwą Gminna Biblioteka Publiczna w Kroczycach.
13.Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w

Kroczycach.
14.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
15.Wolne wnioski.
16.Zamknięcie obrad XVII sesji Rady Gminy Kroczyce.

Ad.1.
XXVII  Sesję  Rady  Gminy  Kroczyce  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący  Rady
Gminy Kroczyce Stanisław Cieślik.
Stwierdził, że na sali zgodnie z listą obecności jest 13 radnych co stanowi kworum
do podejmowania uchwał. Lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
Ad.2.
Protokół nr XXVI z poprzedniej sesji rady został przyjęty jednogłośnie tj. 13 głosami
„za”.
Ad.3.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Stanisław  Cieślik  stwierdził,  że  radni  otrzymali
porządek obrad i mieli możliwość się z nim zapoznać, zwrócił się do radnych o
zgłaszanie uwag do porządku obrad. Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad.
Ad.4.
Radny Kubara Rafał - zwrócił się z pytaniem do Pana Wójta na jakich zasadach
można korzystać z hali sportowej i czy jest osoba odpowiedzialna za halę…
Ad.5.
Informację o pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy przedstawił  Wójt
Gminy:

· w połowie grudnia br. będzie dostarczona nowa karetka pogotowia dla Kroczyc z
napędem na dwie osie,

· garaż dla karetki pogotowia będzie zmontowany na początku grudnia,
·  Wójt pozyskał sponsora, który zakupił dla SP ZOZ „SKALMED” w Kroczycach

sprzęt w kwocie 15 tys. zł, tj. spirometr i aparat EKG. Sprzęt jest już dostępny
w ośrodku zdrowia w Kroczycach dla pacjentów,

· odbyło się ślubowanie klas I w Szkołach Podstawowych w Pradłach, Kroczycach
i Gimnazjum w których Wójt uczestniczył,

· otrzymano podpisane umowy z Warszawy na Szkołę Marzeń, jak również środki
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finansowe na 2005r.,
· 28.10.2005r. odbyło się spotkanie z P. Dyrektorem Piętą w Generalnej Dyrekcji

Budowy Dróg i Autostrad w Katowicach w sprawie sygnalizacji świetlnej przy
szkole w Kroczycach. W tym momencie o godzinie 1015 przybył na salę radny
Grzegorz Wnuk,

·  31.10 i  10.11.2005r.  Wójt  uczestniczył  w spotkaniu w Katowicach odnośnie
planu zagospodarowania przestrzennego gminy. Plan dla 3 miejscowości tj.
Browarek,  Szypowice,  Trzciniec  został  wyłożony  do  publicznego  wglądu.
Dyskusja  nad  planem odbędzie  się  5.12.2005r.

·  6.11.2005r. odbył się mecz siatkówki kobiet, reprezentacja Polski Kadetek i II
ligowa drużyna z Zawiercia,

·  9.11.2005r. wyjazd do Krakowa gdzie zamówiono 10 kompletów strojów dla
zespołu Ziemia Kroczycka. Stroje otrzymamy 5 stycznia 2006r.

·  14.11.2005r.  odbyło  się  zebranie  w  przedszkolu  w  Kroczycach  odnośnie
programu LIDER.  Z  gminy  Kroczyce  uczestniczy  w nim 20 osób,  4  osoby
uczestniczą w szkoleniach ,

·  15.11.2005r.  odbyło  się  spotkanie  z  P.  Ciszewską  odnośnie  zmiany  planu
zagospodarowania przestrzennego. Zapłatę za udział w pracach komisji chcą
otrzymać po nowym roku,

·  15.11.2005r. odbyło się zebranie w miejscowości Dzibice w sprawie zapłaty za
nie wywłaszczone grunty pod pasem drogowym. W spotkaniu wzięli  udział
przedstawiciele Powiatowego Zarządu Dróg. Aby się ubiegać o zapłatę trzeba
mieć uregulowany stan prawny, jednak Wójt zachęca wszystkich do składania
wniosków- termin do 31.12.2005r.

·  24.11.2005r. odbyło się spotkanie z projektantką Mucha i  P.  Strzałkowskim
odnośnie  projektu  na  oczyszczalnię  ścieków,  do  15  lipca  2006r.  projekt
powinien być zrealizowany,

·  25.11.2005r.  odbył  się  przetarg  na  sprzedaż  działek  w  miejscowości
Gołuchowice działka o pow. 0,2334 ha cena 26.244 zł, Pradła pow. 0,2691 ha
cena 42.975 zł,  Podlesice pow. 0,5498 ha cena 72.302 zł.  Sprzedano tylko
jedną działkę w Podlesicach za kwotę 142 tys. zł. Na działkę były wpłacone
cztery wadia. Na pozostałe działki nie ma zainteresowanych. Obecnie należy
obniżyć cenę i rozpisać II przetarg.

· 28.11.2005r. wpłynęło pismo z Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach odnośnie
protestu  działkowiczów  przeciwko  lokalizacji  oczyszczalni  ścieków  w
miejscowości Kostkowice. W piśmie podnoszą kwestę złej organizacji odpadów
i  lokalizacji  oczyszczalni.  Nie  chcą  skorzystać  z  propozycji  wyjazdu  na
oczyszczalnię.

·  Wójt  uczestniczył  w spotkaniu w NFZ w sprawie kontraktów na 2006r.  Są
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szanse na zwiększenie ilości poradni specjalistycznych.
·  odbyło się posiedzenie komisji z udziałem przedstawicieli Wojewody odnośnie

strat wyrządzonych przez bobry u państwa Gajeckich w Siamoszycach,
· zakończono prace przy budowie parkingu w Pradłach i Kroczycach,
· dokonano odbioru remontu dachu na strażnicy OSP w Gołuchowicach, czekamy

na dostarczenie atestów przez wykonawcę, nie dokonamy zapłaty dopóki firma
nie dostarczy atestów,

· wstrzymano prace przy  drodze w Piasecznie ze względu na złą pogodę,
·  nie  otrzymaliśmy  planowanych  na  2005r.  środków  z  funduszy  ZPORR,

prawdopodobnie  środki  te  wpłyną  już  po  nowym roku,
·  w  planowanym  terminie  tj.15  listopada  2005r.  został  złożony  do  RIO  w

Katowicach i Rady Gminy projekt budżetu gminy na 2006r. Projekt budżetu
opiewa na kwotę 11.098.393 zł  przy tych samych stawkach podatkowych i
obniżonym  podatku  rolnym,  przy  zwiększonych  wydatkach  na  energię
elektryczną,  na  płace,  telefony,  opłatę  pocztową  materiały  biurowe
,płace-1,5%,  w  budżecie  zabezpieczono  środki  na  oczyszczalnię  ścieków,
wykonanie projektu na wodociąg w Dzibicach,  na strażnicę w Podlesicach-
wymianę  okien,  termomodernizację  budynku  Szkoły  Podstawowej  w
Siamoszycach wraz z wymianą instalacji co i kotłowni, na wymianę okien drzwi
na obiektach gminnych.

Radny Wnuk Grzegorz - zwrócił się z pytaniem do P.Wójta czy prawdą jest, że Pan
Słoma odwołał się do Sądu odnośnie innej kwalifikacji gruntów.
Wójt  odpowiedział,  że  Pan  Słoma  odwołał  się,  do  Samorządowego  Kolegium
Odwoławczego który pozytywnie rozpatrzył jego sprawę.
Radny  Wnuk  Grzegorz  -  powiedział,  że  słyszał  iż  Pan  Słoma  nie  otrzymał
zaświadczenia z Urzędu Gminy o niezaleganiu w podatku, w związku z tym nie
otrzymał kredytu i obecnie chce wnieść sprawę do Sądu o rekompensatę.
Skarbnik Gminy P. Maria Bednarz - odpowiedziała, że w przeciągu tego roku P.
Słoma nie zwracał się do Urzędu Gminy o wydanie takiego zaświadczenia.
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji przez Wójta Gminy.
Ad.6.
Skarbnik Gminy P. Maria Bednarz przedstawiła proponowane zmiany w budżecie
gminy:
Proponuje się zmienić dochody budżetu gminy w następujący sposób:
Zmniejszenie:
Dz. 800 Transport i łączność - 54.760,00 zł
Zwiększenie:
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Dz.800 Transport i łączność -54.761,00 zł
Dz.758 Różne rozliczenia -69.100,00 zł
Dz.851 Ochrona Zdrowia 466.449,60 zł
Plan dochodów po wprowadzeniu zmian wynosić będzie zł 12.809.378,60
Proponuje się zmienić wydatki budżetu gminy w następujący sposób:
Zmniejszenie:
Dz.754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa -13.000,00 zł
Zwiększenie:
Dz.800 Transport i łączność - 6.000,00 zł
Dz.754 Bezpieczeństwo publiczne
 i ochrona przeciwpożarowa - 50.000,00 zł
Dz.801 Oświata i wychowanie - 20.000,00 zł
Dz.900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - 6.100,00 zł
Plan wydatków po wprowadzeniu zmian wynosi zł 14.637.536,00
Radni nie wnieśli uwag do proponowanych zmian w budżecie gminy.
Uchwała Nr 211/XXVII/2005 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2005r. została
podjęta jednogłośnie tj. 14 głosami „za”.
Ad.7.
Skarbnik  Gminy  P.  Maria  Bednarz  poinformowała,  że  zgodnie  z  otrzymanym
projektem  uchwały  który  radni  otrzymali  stawki  podatku  od  środków
transportowych  pozostają  na  poziomie  roku  ubiegłego  poza  dwoma  małymi
zmianami.
Radni nie wnieśli uwag do proponowanego podatku do środków transportowych.
Uchwała Nr 212/XXVII/2005 w sprawie podatku od środków transportowych została
podjęta jednogłośnie tj. 14 głosami „za”.
Ad.8.
Skarbnik Gminy P. Maria Bednarz poinformowała, że proponuje się obniżyć stawkę
podatku leśnego do poziomu roku ubiegłego tj. do kwoty 120,40 zł za 1 m3.
Do przedstawionej propozycji radni nie wnieśli uwag.
Uchwała Nr 213/XXVII/2005 w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę
sprzedaży drewna uzyskaną przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2005r.,
zarządzenia poboru podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz
wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została
podjęta jednogłośnie tj. 14 głosami „za”,
Ad.9.
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Skarbnik Gminy poinformowała, że podatek rolny jest mniejszy w stosunku do roku
ubiegłego i wynosi od 1 ha przeliczeniowego dla osób prowadzących gospodarstwo
rolne, dla pozostałych osób 27,88 zł x 2,5 = 69,70 zł
pozostałe osoby do 1 ha 27,88 x 5 = 131,40 w uchwale nie podajemy kwoty gdyż 
przyjmujemy stawki wynikające z ustawy.
Do przedstawionych propozycji radni nie wnieśli uwag.
Uchwała Nr 214/XXVII/2005 w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego od
osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia
za inkaso została podjęta jednogłośnie tj. 14 głosami „za”.
Ad.10.
Skarbnik Gminy P. Maria Bednarz poinformowała, że określa się nowy wzór
informacji  w  sprawie  podatku  od  nieruchomości,  rolnego,  leśnego
stanowiący  załącznik  nr  1  do  uchwały  którą  radni  otrzymali  zgodnie  z
obowiązującymi przepisami.
Do powyższego radni nie wnieśli uwag.
Uchwała  Nr  215/XXVII/2005  w  sprawie  określenia  wzorów formularzy  i
deklaracji podatkowych została podjęta jednogłośnie tj. 14 głosami „za”.
Ad.11.
Skarbnik Gminy Maria Bednarz poinformowała, że proponuje się podjąć
nową  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Programu
Inwestycyjnego Gminy Kroczyce. Zmiany w programie polegałyby na nie
wykazywaniu  zadań  jednorocznych  i  uaktualnieniu  kwot  zgodnie  z
projektem uchwały  którą  radni  otrzymali.
Radni nie wnieśli uwag do powyższego programu.
Uchwała  Nr  216/XXVII/2005r.  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego
Programu Inwestycyjnego Gminy Kroczyce została podjęta jednogłośnie tj.
14 głosami „za”.
Ad.12.
Z-ca  Wójta  Gminy  P.  Krystyna  Wieczorek  poinformowała  radnych,  że
zgodnie z uzgodnieniami w Śląskim Urzędzie Wojewódzkim niezbędnym jest
podjąć  uchwałę  w sprawie  zmian formy działalności  Gminnej  Biblioteki
Publicznej zgodnie z którą z dniem 1 stycznia 2006r. jednostkę budżetową o
nazwie  Gminna  Biblioteka  Publiczna  w  Kroczycach  przekształca  się  w
instytucję kultury po nazwą Gminna Biblioteka Publiczna w Kroczycach.
Radni nie wnieśli uwag w tej sprawie.
Uchwała  Nr  217/XXVII/2005  w  sprawie  formy  działalności  Gminnej
Biblioteki  Publicznej  w  Kroczycach  została  podjęta  jednogłośnie  tj.  14
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głosami „za”.
Ad.13.
Z-ca Wójta Gminy P. Krystyna Wieczorek poinformowała, że proponuje się
nadać  Statut  Gminnej  Bibliotece  Publicznej  w  Kroczycach w brzmieniu
który radni otrzymali. Projekt statutu stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
Radni nie wnieśli uwag do powyższego.
Uchwała Nr 218/XXVII/2005 w sprawie nadania Statutu Gminnej Bibliotece
Publicznej w Kroczycach została podjęta jednogłośnie tj. 14 głosami „za”.
Ad.14.
Wójt Gminy odpowiedział na interpelacje i zapytania radnych.
Hala sportowa w roku bieżącym udostępniana jest bezpłatnie dla wszystkich.
Klub Sportowy w Kroczycach ma zarezerwowane terminy.
Po nowym roku będzie pobierana opłata i ustalimy to na sesji grudniowej.
Ad.15.
Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Cieślik poinformował, że otrzymał
pismo,  z  Urzędu  Skarbowego  w  Zawierciu  w  sprawie  oświadczeń
majątkowych,  oświadczenia  zostały  złożone  w  terminie.  W stosunku  do
trzech osób są zamieszczone uwagi, niektórzy już je poprawili.
Radny Błoch Wojciech -zwrócił się z pytaniem do radnego powiatowego P.
Pałuchowskiego czy droga Kroczyce-Dzibice jest ujęta w powiatowym planie
remontów, oraz o interwencję w sprawie niwelacji garbów na w/w drodze na
łuku za ośrodkiem zdrowia.
Sołtys Wyrwas Stanisław - zwrócił się do P.Wójta czy nie można by jakoś
wykorzystać budynku po byłej szkole w Piasecznie, która obecnie stoi pusta
np. na zieloną szkołę.
Radny Wnuk Grzegorz - powiedział, że na ostatniej sesji zgłosił wniosek
odnośnie elektronicznego zapisu obrad sesji wniosek jego został odrzucony,
w związku z tym protokołu z sesji nie można umieszczać w internecie.
Wójt Gminy odpowiedział,  że radny Wnuk zgłosił  wniosek o nagrywanie
obrad  sesji  na  dyktafonie  uzasadniając  powyższe  tym,  że  ułatwiłoby  to
sporządzanie protokołu osobie protokołującej, ponadto wyjaśnił, że zgodnie
z ustawą gmina ma obowiązek publikowania uchwał i protokołów z sesji w
Biuletynie Informacji Publicznej.
Radny Wnuk Grzegorz wrócił do obrad z poprzedniej sesji i odczytał pismo
jakie  Wójt  Gminy  skierował  do  Przewodniczącego  Zdrowia,  Oświaty  i  
Porządku Publicznego. Powiedział, iż z treści pisma nie wynika, że jest do
pismo do przewodniczącego komisji i miał podstawy aby odpowiedzieć jako
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Grzegorz  Wnuk,  a  nie  przewodniczący  komisji.  Na  ostatniej  sesji  była
„nagonka” na jego osobę
Radny Miłosz Marek - zwrócił uwagę, że skoro pismo było skierowane do
Przewodniczącego to i do całej komisji.
Pan Wójt powiedział, że myśmy tu wspólnie powinniśmy pracować, i skupić
się na tym aby coś osiągnąć, a my dyskutujemy nad drobiazgami, podkreślił,
że jeżeli by chciał znać zdanie pana Wnuka to pismo było by skierowane na
nazwisko Grzegorz Wnuk, a nie Przewodniczący Komisji Grzegorz Wnuk.
Radny Zbigniew Ciszewski - odpowiedział, P. Wnukowi, że nie było nagonki
na  osobę  radnego  Wnuka,  ja  jako  radny  czułem  się  obrażony  treścią
odpowiedzi, dlatego uważałem, że winien pan Wójta przeprosić.
Z-ca  Przewodniczącego  Rady  Gminy  Kroczyce  P.  Krzysztof  Bednarz-
odczytał  pismo  skierowane  do  Rady  Gminy  Kroczyce  z  Komendy
Wojewódzkiej Policji w Katowicach w sprawie zwolnienia policji z obowiązku
płacenia podatku od nieruchomości.
P.  Wójt  wyjaśnił,  że  gmina  pomaga  policji,  płaci  za  opał,  za  palacza,
sprzątaczkę, co roku także umarzamy im podatek.
P.  Wójt  poinformował,  że  w  piątek  o  godzinie  8oo   w  Urzędzie  Gminy
odbędzie  się  spotkanie  w  sprawie  przygotowania  materiałów  do  gazety
gminnej.
Radny Wnuk Grzegorz zwrócił się do Pana Wójta czy spotkanie to nie mogło
by się odbyć w godzinach popołudniowych.
P. Wójt odpowiedział, że Pan Wnuk może przekazać swoje uwagi na piśmie
lub  kolegom  którzy  będą  uczestniczyć  w  spotkaniu  i  będziemy  je
rozpatrywać.
Radny  Powiatowy  Pałuchowski  Paweł  -poinformował,  że  drogi  Kroczyce
Dzibice i do Lgoty przez Skarżyce są ujęte w Powiatowym Planie. Odnośnie
likwidacji  garbów  na  drodze  Kroczyce-Dzibice  rozezna  sprawę  i  można
będzie to w tym roku wykonać.
Radna  Ślusarczyk  Stanisława-  zwróciła  się  do  radnego  powiatowego  z
prośbą  o  interwencję  w  następującej  sprawie.  W  centrum  Kroczyc  na
krzyżówce  od  strony  Podlesic  jest  uszkodzona  kratka  ściekowa  aby  ja
wymienić bo dojdzie do tragedii.
Radny Ciszewski Zbigniew - zwrócił się z prośbą do radnego powiatowego o
interwencję w sprawie zerwanego mostku w Siamoszycach jest to droga
powiatowa koło P. Mikody.
P. Wójt - zwrócił się do radnego powiatowego o zgłoszenie na sesji rady
powiatu  ,  że  wykonując  remont  drogi  w  Siedliszowicach  nie  wykonano
poboczy, oraz  interwencję w sprawie remontu mostu w Przyłubsku.
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Radny Grzegorz Wnuk - powiat wykonując pobocza przy drodze przez Lgotę
Murowaną zwęził przez to drogę, czy jest możliwość poszerzenia jezdni.
Radny Kubara Rafał - powiedział, że pojawił się problem z utylizacją worków
po nawozach, rolnicy są zobowiązani do utylizacji, zwrócił się do Pana Wójta
o propozycje rozwiązania tego problemu.
P.  Wójt  odpowiedział,  że  są  takie  firmy  które  tym się  zajmują,  gmina
dysponuje adresami proszę się zgłosić do Urzędu w tej sprawie.
Radny Wnuk Grzegorz- powiedział, że był w tej sprawie w Agencji Rolnictwa
i dowiedział się, że oni mają obowiązek zbierać opakowania.
Ad.16.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Stanisław  Cieślik  stwierdził,  że  wszystkie
punkty  porządku  obrad  zostały  wyczerpane,  podziękował  zebranym  za
przybycie  i  zakończył  sesję  słowami  „zamykam XVII  sesję  Rady  Gminy
Kroczyce”
Protokołowała:
Irena Zaciera
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